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ПИТАНЕ 
от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: РПИП София 

Уважаема г-жо Кмет, 

Моля за Вашия отговор, 

Кои са проектантите на РПИП за София? 

Загубени ли са над 200 милиона лева европейски пари по ОПОС 2014-2020, 

по приоритетна ос „Води“, които европейски пари  не се усвоиха, поради липса 

на проектиране? 

Има ли наложени санкции на проектантите за некачествено разработен 

проект?  



 
 
 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет. 

      

              С уважение:     

      инж. Грети Стефанова        

      Общински съветник   

      от Демократична България - обединение 


